
PRoToKÓŁ NrXIX/2012

z obrad sesji Rady Gminy Górno odbyĘch w dniu 30 kwietnia 2012 roku w
lokalu Urzędu Gminy w Górnie.
Sesję rozpoczęto o godz. t4.00 zakończono o godz.19.00
Lista obecności Radnych w załączenil,
W sesji ponadto udział wzięli:

l. Pan Przemysław Łysak- Wójt Gminy
3. Pan Paweł Marwicki - Za-ca Wójta Gminy
4. Pan Jan Cedzynski - Poseł na Sejm RP
5. Pani Muzatlnalop - Skarbnik Gminy
6. Pan Wiesław Kaleta- Prezes Związkll Oddziału Gminnego OSP RP w Gómie
7 . Pan Stanisław Synowiec - Komendant Gminny OSP
8. Pan Andrzej Pocheć- właściciel Hotelu ,,Uroczysko"

oraz kierownicy referatów, jednostek organizacyjnych i sołtysi.
Projekt porządku obrad sesji:

1. OHvarcie sesji i stwierdzenie jej ważności.
2. Prryjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjecie protokołu z poprzedniej sesji.
4. kzyjęcie uchwał w następujących sprawach:

l/w sprawie zmian w budżęcie gminy na ż0l2 rok
2/w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy tla lata 2012,
20ż2
3/w sprawie udzielęnia poiryazh dla Ochotniczej Strazy Pożarnej
wLeszczylach
4/w sprawie udzielenia pożyczki dla Ochotniczej Strży Pożamej w Woli
Jachowej
5/w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć
nauczycieli szkół i przedszkoli niewymienionych w arl.42 ust. 3 ustawy z dnia
ż6 sĘczńa |982 r. - Karta Nauczyciela d. pedagogów, psychologów,
logopedów oraznanczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiąki
określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wlTniarze
godzin
6/w sprawie ustalenia re gulaminu wynagr adzania nauczycieli zatrudnionych

, w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Górno 
,

7/w sprawie poparcia rezolucji Sejmiku Województwa Swiętokrzyskiego
dotyczącej produkcji rolnej wolnej od organizmów zmodyfikowanych
gęnętyaznię (GMO) na terenie Wojewódźwa Swiętokrzyskiego
8/w sprawie roąatzeńaskargi dotyczącej działalności Wójta Gminy Górno
9/w sprawie upoważnienia Wójla do zawarcia porozumienia w sprawie
wspólnego przygotowania i przeprowadzeńa postępowań o udzięlenie
zamówień publiczrrych na zakup energii elektrycznej oraz świadczenie usług
dystrybucj i energii elektrycznej



10/w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do komunalizacj mlęnla
Gminy

5. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej (art.16 ust. 4 ustawy o
pomocy społecznej)

6. Sprawozdanie Zauądu Gminnego OSP z działalności jednostek OSP z terenu
Gminy Górno za2lll rok

7. Informacja dla Rady Gminy Górno w sprawie nabycia mięnia komunalnego
położonego we wsi Leszczyny gm. Górno

8. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej.
9. Interpelacj e, wolne wnioski.
1 0. Odpowiedzi na interpelacje.
l l.Zamknięcie obrad sesji.

Ad.l. Siedemnastą sesję Rady Gminy otworzl i przewodniczl obradom Pan
Grzegotz Skiba Przewodniczący Rady Gminy, który snłierdził , żę w sesji bierze
udziŃ 14 radnych (nieobecny Pan Emil Machul )- Rada Gminy jest władana do
podejmowania uchwał.
Ad,ż
Pan Paweł Marwicki -Zastępca Wójta Gminy zgłosił następujące wnioski :

- dopisanie w pkt 4 ppkt 3 oraz ppkt 4 słowa,,krótkoterminowej"

- wprowadzenie pkt 4 ppkt 11 projektu uchwĄ w sprawie przyjęcia
sprawozdania z realizacjt ,,Proglamu wspóĘracy gminy Gómo z
organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3

ustawy z dnia 24 kwiętrria 2003 r. o działalności poĄrtku publicznego i o
wolontariacie na 2011 rok

Przewodniczący Rady Gminy Pan Clrzegorz Skiba zgłosił wniosek o przesunięcie
pkt ó na miejsce plC 4, co równięż spowoduje przesunięcię pozostałych punktów

o l punkt niżej.
W głosowaniu bięrzeldziŃ 14 Radnych.
Porządek obrad został przyjętyjednogłośnie * I4,,za"
Ad.3.
W głosowaniu bierze udział 14 Radnych.
Protokół z ostatniej sesji został przyjęty jednogłośnie - 14,,za"

Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba przekazał głos Panu Andrzejowi
Pocheć - właścicielowi Hotęlu ,, Uroczysko":

- W związku z atrakcyjnością naszych terenów istnieje możliwość aby zobić je
rejonami uzdrowiskowymi np, gmina Busko Zdrój jest gminą kurortowa, chociż nie
ma tych walorów dla oka , które mają tereny Państwa Gminy, które są przecież w
rejonie Natura 2000. Chciałbym poddać polemice temat dotyczący opłaty
klimatyczrrej i byc może daó zielone światło osobom, które mogą cokolwiek w tym
kierunku aobić np. zrobić sanatorium.
Gdybyśmy mogli coś wspólnie zrobić to jestem do Pństwa dyspozycji.
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Wójt Gminy Górno -Pan Przemysław Łysak:
Myślę, że jest to godna uwagi inicja§rva, ponieważ my na ten tęmat

rozmawiamy jlż dłl:tższy czas. Dla gminy niewąĘliwie byłyby z tego tytułu Ęlko
korzyści, poniewż my samych miejsc hotelowych i motelowych mamy ponad pół

tysiąca nie licząc klłater agroturystycunych. Srodki uzyskane z opłaty klimatycznej
moglibyśmy ptzeznaczyć na czystość, na drogi rowęrowe, na oznakowania, na

zńbarie o czystość wokół naszych perełek turys§lcznych, Gmina Górno leży na

Podkieleckim Obszarze Chronionego Krajobrazu, Obszarze Chronionego Krajobrazu
Cisowsko _ Orłowińskie go oraz w Otulinie Parku Narodowego wszystko to wskazuje
na potrzebę wprowadzenia takiej opłaty klimatycznej.
Przewodniczący Rady Gminy - Pan Grzegorz Skiba:

Wiemy o tym, że dzisiaj takiej decyzji nie podejmiemy, musimy tęn temat

przedyskutowaó na Komisjach, Radni muszą się wypowiedzieć w tej kwestii. Wiemy,
żę Pan Wicewójt się już przygotowywał do dokumentacji związanej
z wprowadzeniem tej opłaty, musimy równięż porównać jak to wygląda w innyclr
gminach.
Chciałbym powitac sęrdecmię Pana Posła Jana Cedzyńskiego iprzekazać mu głos.

Poseł Pan Jan Cedzyński:
Bardzo dziękuję za zaproszenie, dziękuję również za poparcie w wyborach.

Chcę zapewnió, Zę to co zapoczątkowała moja firma ,a obecnie firma mojej żony
czyli sponsorowanie GKS - Górno, czy współpraca ze szkołami caĘ czas jest

podtrzymywana. Zachęcan do współpracy, kńdy kto przyjdzie do mnie z jakimś
problemem, kaźdemu postaram się pomóc, nie dzielę ludzi na lepszych i gorszych, w
moim biurzę na ul. Zagórskiej przyjmuje prawnik, shlżę pomocą i swoją
fachowością. W sejmie jestem człoŃiem Komisji Sportu i w Komisji Gospodarki
gdzie jestem Wiceprzewodniczącym. Ostatnio pomagam dwóm przedsiębiorstwom;

Kieleckiej Kopalni Sruowców Mineralnych i ZP Trzuskawica, która nię dostała

przydziałl na lirnit Co2, stoi nowy piec, nikt specjalnie się tym nie zainteresował,

nie szukam w tych działaniach własnych korzyści. Jako jedyny Poseł z naszego

Wojewódźwa zalĄem się Kieleckimi Kopalniami Surowców Mineralnych.
Jestem otwarty na współpracę zkaZdym.
Pani RadnaAneta Dudżk;

Czy jest znana Panu jakaś informacja dotycząca dalszego etapu budowy S-74
jest to dla nas budzo waine poniewaz dotyczy to bezpośrednio mieszkńców.
Pos"eł Pan Jan Cedzyński:

- Nie ma jeszcze pełnej wiedzy na ten temat istnieje j edynie jakaś szczątkowa
informacja, że realizacja tego następnęgo odcinka jest przygotowywana, waruŃi są

spehione chodzi tylko o pieniąrlze. Zainteresuje się Ęm szczegółowo i w
najbliższym czasie postaram się pństwu to przedstawić. zajmlję się odchkiem w
kierunkrr Morawicy.
wójt Gminy Górno oraz przewodniczący Rady Gminy wręczyli posłowi na sejm Rp
okolicznościowy grawerton z grafiacjami z okazli wybonr natę zaszcz)Ąna funkcję.



Ad.4
Sprawozdanie Zarządll Gminnego OSP z działalności jednostek OSP z terenu Gminy
Górno za 201lrok.
Pan Mesław Kaleta - Prezes Zarządu Gminnego Związku OSP RP w Górnie

- Na naszym terenie działają 3 ochohricze Sttńe Pożarne - Górno, Wola
Jachowa iLeszczyny,które dzińająna teręnie Gminy Górno ale są również wysyłane
w przeróżne zakątkłl naszego kraju. Do naszęgo OSP należy 143 członków, przy tych
OSP działają dwie młodzieżowe drużyny pożarlicze, które liczą 12 dziewcząt i 38
chłopców.
Przy wspóĘracy z Radą Grniny i różnymi władzami udało nam się zakupic nowy
samochód do OSP Wola Jachowa, skarosować samoclród do OSP Leszczyly,
przekazaó samoclród z Woli Jachowej do Leszczyn, udało się oddaó Strażnicę
wLeszczynach. Chciałbym wyrnienić ź:tódłaz których dostaliśrny dofinansowanie:

- karosacja samochodrr w Górnie 50 tysięcy złotych Urząd Marszałkowski,
ó0 Ęsięcy Urząd Gminy

- samochód dla OSP Wola Jachowa (kosż całkowity 651 łsięcy) w tym l50
tysięcy Urząd Marszałkowski, 125,69l złoĘch Komenda Wojewódzka
i Komęnda Miejska, 50 łsięcy Komenda Główna, 43 tysiące Wojewódzki
Urząd Ochrony Srodowiska i 293 tysiące Urząd Gminy Górno

W ńiegłym roku nasze jednostki wyjezdżały do pożarów następującą ilośó razy:
l29 Górno, 84 Wola Jachowa, 54Leszczyny.
Chcemy służyć lokalnemu społeczeństwu i nie Ęlko.
Wójt Gminy Górno - Pan Przemysław Łysak:

- Miło się sfuclra takiego sprawozdania, możemy się tylko cieszyć ,że mamy
takich strźaków. Na spotkarriu powiatowym padały słowa odnośnie jednostek:

elitarne, zorganizowane, perfekcyjne coraz lepiej doposazone. My nie mamy
strży gminnej u nas możemy liczyć tylko na sffazaków na ochotnicze Straże
Pożarne , na dzisiaj był taki przypadek w Podmąchocicach, że kobieta wpadła
do studni. To właśnię stażacy rwzyli z pomocą. Biorą udział w gaszeniu przy
pożarach ale takzę przy udrożnianiu przepustów z lodu po zimie czy
zabezpieczuliu imprez, ostatnio jako stowarzyszenia równięż piszą projeĘ
Dziękuje za wszystko co robicie za wspólnie przepracowany czas.

Pan Radny Andrzej Łakorniec:

- Chodzi mi o tżywanie sygnałów dzwiękowych przez wieś w nocy ostatnio
około drugiej w nocy obudzili caĘ Bęczków. Dla mnie to osobiście nię
przeszkadzabo mieszkam z dala od drogi.

Pan Stanisław Synowiec - Komęndant OSP

- Prawo o ruchu drogowym mówi jednoznacznie, że pojazd drogowy jest

pojazdem trprzywilejowan}m, jężeliby się coś stało na drodze a pojazd nie

rniałby włączonych sygnałów byłby traktowany jako zwykŁy pojazd.
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Wójt Grniny Górno - Pan Przemysław Łysak:
-Dużym problemem sąpozary młięane z wlpalaniem traw, mieszkańcy wiedzą kto
to podpalą OSP Leszczyny wyczerpało limit wyjazdów z cńego roku ale nikt nic
nie powie, jest to duZą uciąźiwość dla gminy bo za tym idą duze kosźy, atakżę duża
uciążliwość dla mieszkańców i nie można mówić, że to kogoś nie dotyczy bo
mieszka z dala od drogi, musimy wszyscy dziŃać dla dobra wspólnego.
Pan Radny Andrzej Łakomiec:
-To wszystko przez te wyłączone światła, wcześniej to było widać kto się kreci po

drodze.
Ad.5 pkt.l
Pani Marzarrrra Jop - Skarbnik Gminy:
-Zmian w budżęcie Gminy na2012 rok dokonuje się w zrłiązku ze zwiększeniem
subwencji oświatowej, zmniejszeniem planowanych wpĘwów z tynftl podatku
dochodowego od osób ftzycnrych otrzymaniem środków na wypłatę stypendiów dla
uczniów oraz w związk:l zbieżącąreńizacjąbudżetu. W efekcię plan dochodów po
zmiulach wyrosi 34.295.153 zł, a p|an wydatków 34.676.056zł, PowstĄ deficyt
budżetu w kwocię 380.903 zł pokrly zostanie wolnymi środkami.
Przewodniczący Rady Gminy Clrzegorz Skiba odczytuje treść uchwały w sprawie
zmian w budżecie gminy na 2012 rok. W głosowaniu bięrzeldział 14 Radnych.
Rada Gminy przystępuje do głosowania.
Wyniki głosowania:

-l3 radnych ,,zd'
- 0 radnych,,przeciw"
- 1 radny,,wstrzymał się"

Uchwała zostaje przyjęta.
Uchwała Nr XIXl148l2012 stanowi zńącznk do protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba udzielił głosu Panu Stanisławowi
Synowiec:
-W roku 201 1 było 1 46 wyjazdów to już w Ęm roku na ten moment jest 195 zdarzęn
z tego jest 175 pożuów, poważnych pożarów może było 20, resńa to są palące się
trawy, jeżeli z tymi trawami się nic nie zrobi to jest po prosfu tragedia, 4, 5 razy
dzięnnie pali się Bęczków Zaskalę, Bęczków - Komorniki, byliśmy my i Policja
widać było, żę ten cńowiek przechodził na druga stronę w celu podpalenia, nawet
tam"gdzie są kamery na przykład przy Orlenie, tam również ciągle się pali. Niech za
to się welłnie Agencja RestrŃturyzacji, przecież Ci ludzie za to biorą dopłaty.
Bieliny rnają do tej pory około 50 zdarzęń. Jak jesteśmy alarmowani to bardzo
szybko interweniujemy. Zakres naszych obowiąków corocznie wzrasta, jęsteśmy też
wzywani do owadów.
Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba:
-Chciałem serdecznie podziękowac za wszystkie dziŃania wykonywane na terenie

naszej gminy.



Ad.5 pkt.2
Pani Skarbnik Marzanna Jop poinformowńa, iż w związkll ze zmianą kwoty
planowanych dochodów i wydatków oraz przychodów buóżetu Gminy na 2012 rok
dokonuje §ię aktualizacji Wieloletniej Prognozy Finansowej
nalata2}I} -2022.
Przewodniczący Rady Gminy Clrzegorz Skiba odczluje tręść uchwały w sprawie
zmiany w wieloletniej Prognozy finansowej Gminy na 1ata2012-2022 .W głosowaniu
bierze udzial 14 Radnych.
Rada Gminy przystępuje do głosowania.
Wyniki głosowania:

-l3 radnych ,,zd'
- 0 radnych,,przeciw"
- 1 radny,,wstrzymał się"

Uclrwała zostaj e przyj ęta.
Uchwała Nr XIX/149/2012 stanowi zalącznk do protokohr.

Ad.5 pkt,3 i 4

Pani Skarbnik Marzarrna Jop poinformowała, iż Ochotnicza Straż Pożarna w Woli
Jachowej i Leszczynach poprzez Lokalną Grupę Działania ,,Wokół Łysej Góry"
złoĘĘ wniosek do Swiętokrzyskiego Biura Rozwoju Regionalnego w Kielcach.
OSP Wola Jachowa na dofinansowanię zadania ,,Sciezka zdrowia - zakup i montż
zestawu wządzeń siłowni zewnęhznej w miejscowościach Bęczków i Wola
Jachowa" . OSP Leszczyry na ,,Wyposżenię Swietlicy wiejskiej w Leszczynach".
Wnioski te zostńy zakwalifikowarre do finansowania w ramach działania 41,3

Wdrazanię lokalnych strategii roavoju dla małych projektów, tj. operacji, które nie
odpowiadają waruŃom przyznania pomocy w ramaclr dzińaaia Osi 3, ale
przyczyniają się do osiąnięcia celów tej osi.
Wnioskując o płatność OSP w Woli Jachowej i Leszczyny musi udokumentować
zrealizowanie zadania m.in. poprzez potwierdzenie dokonarria zapłaty.
Z uwagt na to, że OSP nie posiada wystarczających środków na pokrycie tych
wydatków zwróclła się do Urzędu Gminy w Górnie o udzielenię pożyczki w kwocię
24.980 ń.- Wola Jachowa Qraz 24.990 Leszczytty. Jak wynika z harmonogramu,
całkowita realizacla zadania zakończy się przed 3l grudnia 2012 roku. Biorąc pod
uwagę charakter przedsięwzięcia i okres jego realizacji uwża się za zasadne
udzielenie pożyczkikrótkotęrminowej z budżetu Gminy Górno na powyższy cel.

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treść uchwały w
udzielenia poĄczkj krótkoterminowej dla Ochotniczej StaZy
wLeszczyttach .W głosowaniu bięrze udziń|4 Radnych.
Rada Gminy przystępuje do głosowania.
Uchwała zostaje jednogłośnie przyj ęta.
Uchwała Nr XIX/150/2012 stanowi zńącznk do protokołu.
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Przewodniczący Rady Gminy Gtzegorz Skiba odczytuje tręść uchwały w sprawie
udzielenia poĘczki krótkoterminowej dla Ochotniczej Stazy Pożnnej
w Woli Jachowej .W głosowaniu bierze udział 14 Radnych.
Rada Gminy przystępuje do głosowania.
Uchwała zostaje jednogłośnie przyjęta.
Uchwała Nr XW I51 l20I2 stanowi zŃącznk do protokołu.

Ad 5pkt 5

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba przekazał głos Pani Barbarze
Raczyńskiej - Kierownikowi SZOS Górno:
- Na naszyłn teręnię zatrudnieni są tylko pedagodzy nie ma natorniast psychologów
po zapoznaniu się z sluacja w innyclr gminaclr stwierdziliśmy, że nasi pedagodzy
mają najniższe pensum godzin. W piątek odbyła się Komisja Oświaty na która
zaproszone zostaĘ również Związkt Zawodowe i były rozmowy na temat tej

uchwały. W ościennych gminach pęnsum godzin wynos| 25-30, do tej pory ilość
godzin pracy takiego nauczyciela wynosiła 20 godzłn. W szkolę integracyjnej będzie
potrzeba zatrldnienia logopedy i psychologa.

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treść uchwały w sprawie
okeślenia §godniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęó nauczycieli szkół i
przedszkoli niewymienionych w art. 42 ust,3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. -
Karta Nauczyciela tj. pedagogów, psychologów, logopedów oraz nauczycieli
realizujących w ramach stosrrnku pracy obowiązki określone dla stanowisk o róznym
tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin.
W głosowarriu bięrzęudztń 14 Radnych.
Rada Gminy przystępuje do głosowania.
Wyniki głosowania:

-l3 radnych,.,zd'
- 0 radnyclr ,,przeciw"
- 1 radny ,,wstrzymał się"

Uchwała zostaj e pr zyjęta.
UchwałaNr XIXll52l20l2 stanowi zńącznk do protokohr.

Ad,5 pkt 6
Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba przekazał głos Parri Barbarze
Raczyńskiej - Kierownikowi SZOS Górno:
- Ostatnio regulamin v,,yrngradzutia nauczycieli był uchwalany w 2009 roku . Od
tęgo czasu nie ma już potrzeby uchwalania corocznie jedynie w kwietniu 2011 roku
wprowadziliśmy zmiany do naszego regulaminu było to spowodowane zmianą
dodatku moĘwacyjnego, poniewż gmina wzięła udział w projekcie ,,Efektyrvny
nauczyciel" w tym regulaminie naniesione zostĄ również zmiany dotyczące
dodatku motywacyjnego, w tej chwili jest propozycja żeby on również był



zróżnicowany, chcę zaznaczyć tównież,ze nie wlicza się do artykułu 30.
W regulaminie wprowadzono następujące zmiatty,.

w § 5 zamieszczono tylkojedno zdanie -,,dodatek motywacyjny przysługuje za
realizowane przęznallczyciela godziny dydaktyczne, wychowawcze lub opiekuńcze"

\il § 9 - dodatek funkcyjny - nauczycielowi, któremu powierzono stanowisko
dyrektora lub wicedyrektora albo inne stanowisko kierownicze przewidziane
w statucie sż<oły, przysługuje dodatek funkcyjny, który wltrosił będzie
w szkołach:

1) dla dyrekora w szkołach
a) do l0 oddziałów od 400,00 do l 200,00 ( a wcześniej było 400 do 800

złotych)
b) od 1l do 20 oddziałów od 600,00 do l 600,00 ( awcześniej było od 500 do

900 złotych)
c) powyżej 20 oddziałów od 700,00 do 2 000,00 ( takiej liczby oddziałów

nigdzie nie mamy)
dla wicedyrektora od 400,00 do 900,00 ( było od 300 do 500 złotych )
w § 10 - nauczycielowi realizującemu dodatkowe zadulja (wychowawstwo

klasy lub funkcje opiekuna stżtr) przysługuje dodatek funkcyjny w następujących
wysokościach:

a) do l0 uczniów - 50,00 złotych ( takiego puŃtu wcześniej nie było)
b) od il do 15 uczniów - 100,00 złotych ( było do 15 ucmiów 70 złotych)
c) od 16 do 20 uczniów - 150,00 ńotyeh (było do 19 uczniów 80 złotych)
d) od 2l do 25 uczrriów - 200,00 ńotych (było od 20 -l00 złotych)
e) od26 do 30 uczniów- 250,00 ńotych
f) powyźej 30 uczrriów - 300,00 złotych ( nie mamy żadnej klasy żeby było

powyżej 30 ucmiów)
g) za pełnienie funkcji opiekuna stżu na nauczyciela stażystę - 70,00 złotych,

( było 50 złotych)
h) za pełnienie funkcji opiekuna stżu na nauczyciela kontrakowego - 50,00

złotych ( wcześniej było 40 złotych)
w § 12 - dodatki za trudne i uciązliwe warunki pracy- jest 7 ńoĘch i 5 złotych

nic innego nie uległo zmianie
w § 15 - nagrody ze specjalnego funduszu nagród było 80% do 20oń w te1

chwili zapisaliśmy 60% do 40Yo, a po rozmowię ze Związkami Zawodowymi
zdecydowano , że to będzie '70%o i 30o/o

w § 17 * dodatek mieszkaniowy i wiej ski - nauczycielowi zatrudnionęmu
wymiarze nie niższym niż połowa tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin
i posiadającemu kwalifikacje wymagane do zajmowania stanowiska przysługuje
nauczycielski dodatęk mieszkaniowy.
2. Wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowe go,w zależności od liczby osób
w rodzinie uprawnionego nauczyciela, wynosi miesięcznie:

l) przy jednej o§obie w rodzinie - 1,00 zł.( a w poprzędnim regulaminie było przy



jednej osobie 2l złotych, przy dwóch osobach 28 złotych przy trzech
35 złotych,przy cńerech i więcej 42 złote).w skali roku dodatek mieszkaniowy
zamykń się kwota 'l1,5ż1"55 złotyclr

2) przy dwóch i więcej osobach w rodzinie - 2,00 zł.
Nasza gmina złożyła wniosek w ramach programu ,,Cyfrowa szkoła" gdzie nasz
wkład własny to20Yo i tojest około 50 tysięcy, szukamy więc oszczędności, a te 70

Ęsięcy, które zaoszczędzimy mogąbyć właśnie tym wkładem własnym.
,,Cyfrowa szkoła" to pro$am rządowy, który polega na doposażeniu szkół.
Wytypowaliśmy dwie szkoĘ z laszej gminy- Szkoła Podstawowa w Woli Jachowej
i Szkoła Podstawowa w Górnię, w tych szkołach są stare komputery. Program ten jest
proglamem pilotazowym i na pewno będzie dalej kontynuowarry,

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treść uclrwały w sprawie
ustalenia regulaminu wynagradzulia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i
placówkach prowadzonych przez Gminę Górno.
W głosowaniu bierze ldzial 14 Radnych.
Rada Gminy przystępuje do głosowania,
Wyniki głosowania:

-12 radnych ,,zł'
- 0 radnych ,,przectw"
- 2 radnych,,wstrzymało się"

Uchwała zostaj e przyj ęta.
Uchwała Nr XIŃ153l2012 stanowi załącznk do protokołu.

Ad5pkt7
Zastępca Wójta Pan Pawęł Marwicki:

w 200ó roku Sejmik Województwa Świętokrzyskiego przyjął stanowisko
dotyczące produkcji rolnej wolnej od organizmów zmodyfikowarrych genetycznie na
cĄm obszarze Województwa Swiętokrzyskiego. Akcję poparcia stanowiska Sejmiku
Województwa Swiętokrzyskiego przez gminy zainicjowało w 201l m.in,
Międąmarodowa Koalicja dla Ochrony Polskiej Wsi. Do nas również dotarła ta
prośba aby Rada Gminy w formie uclrwaĘ poparła tą rezolucję bo to przecież teren
zdrowy i atrakcyjny turystycznie. Z tego co już nam wiadomo to nasi sąsiedzi
Bodzentyn czy Bieliny już taka uchwałę podjęły.

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treść uchwały w sprawie
w sprawie poparcia rezolucji Sejmiku Województwa Swiętokrzyskiego dotyczącej
produkcji rolnej wolnej od organizmów zmodyfikowanych genetycznie (GMO) na
terenie Wojew ódńw a Swiętokrzyskiego.
W głosowaniu bięrzę udział 14 Radnych.
Rada Gminy przystępuje do głosowarria.
Uchwała zostaje jednogłośnie przyj ęta.
Uclrwała Nr XIXll54l2012 stanowi zńącznk do protokohr.

/
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Ad5pkt8
ZastępcaWójta Pan Paweł Marwicki:

W dniu 22 grudtia 20ll roku do Urzędu Gminy w Górnie wpĘnął wniosek
Kazimięrza PaĘgi o udostępnienie informacji publicznej w formie przekazalia
kserokopii całości dokumentacji dotyczącej wycięcia krzewów z terenu szkoĘ
w Bęczkowie . Z lwagi na brak jakiejkolwiek dokumentacj.i w tyrn zakresie w
Llrzęizie Gminy, Kierownik Referafu Rolnictwa i ochrony Środowiska zwróciła
się telefonicznie do Dyrektor Zespołu Szkół W Bęczkowie o wyjaśnienie
priedrniotowej sprawy. zuzyskanych od Dyrektor zespofu szkół informacji

wynikało, że wycięte ktzewy nie miaĘ 10 lat, a więc nie podlegaŁy obowiązkowi
uzyskania zezwolenia. Na tę okoliczność DyTektor Zespołu Szkół przedstawiła

oświadczenie Qraz oświadczenie długoletnich pracowników W związku z
powyższym" Gmina Górno odpowiedziała wnioskodawcy * kazimierzowi pŃydze,

iZ nie posiada dokumentóW albowiem wycięcie krzewów na podstawie stosownyclr
przepisów nie wymaga uzyskania zerwolęnia.

Tego samego przedmiotu dotyczyĘ również kolejne wnioski z óat 12 sĘcznia2O|ż
roku,26 stycznia 2012 roku oraz27 stycznia 2012 roku. Gmina Górno, wpismach
datowanych na24 stycznia2012 roku oraz 6lutego 2012 roku podtrz}.łnała swoje

stanowisko.

Samorządowe Kolegirun odwoławcze pismo Pana PĄgi potraktowało jako skargę

i przekazńo do Rady Gminy, żeby te skargę rozpatrzyć zgodnie z przepisami tlstawy

o samorządzie gminnyrn. Rozpatrzenie tej skargi należy dokonaó w formie uclrwały.

Ia znam na bieżąco te fŃty bo brałem w tych czynnościach udział, lwńam, że ta
skarga jest bezzasadna ale to do Pństwa naLeĘ decyzja o podjętym staIrowisku.

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba:

-Może Radni z Bęczkowa przedstawią stanowisko na ten temat.

Pan Andrzej Łakomiec - Radny miejscowości Bęczków:

_Tam to rnożna było wycinać i nie wycinaó w sumię te krzaki w niczym nie

przeszkadzały, Pani Dyrektor stwierdziła, że ta1tn mają być na tym jakieś tuje, ja
uwazam, że są waźniej Sze sprawy, budowa tego parkingu, a nię drzewarni się

zajmowaó.
przewodniczący Rady Gminy Grzegorz skiba odczytuje treść uchwały w sprawie

rozpatrzenia skargi do§czącej działalności Wójta Gminy Górno. Rada gminy uznaje

uchwałę za bezzasadną.
W głosowaniu bierzęldziŃ 14 Radnych.
Rada Gminy przystępuje do głosowania.
Wyniki głosowania:

-I3 radnych,,zd'
- 0 radnych ,,przeciw"
- l radny,,wstrzymał się" V

0
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Uchwała zostaje przyjęta,

Uchwała Nr XIX/l55l20l2 stanowi załącznk do protokołu.

Ad5pkt9

Zastępca Wójta Pan Paweł Marwicki:

_Zanim przejdziemy do omówięnia projektu uchwĄ proszę o naniesienie poprawki

w podstawie prawnej - jest w tej chwili ust.74 powinno być ,,i utykń 7 4" -

Uchwała ta jest wyrżeniem zgody przez Radę Gminy do zawarcia porozumienia

międzygminnego w sprawie wspólnego przygotowania i przeprowadzenia

postępowń o udzięlenie zamowięń publicznych na zakup i świadczenie usfug

dystrybucji energii elekĘcznej. Inicjatorem tggo przedsięwzięcia byłaby gmina

Piekoszów, tazęm z nami do tęgo porozumienia dołącza jeszcze Mniów, oraz

Sitkówka Nowiny i Morawica, które stworzyłyby konsorcjum tych gmin, po

podpisaniu Ęch upowżnień gminy te wspólnie przeprowadziłyby pfzętar9

nieograniczony na wyłonienie dostawcy energii elektryczrej w ten sposób rnamy
nadzieję wybrać niższe stawki na energię elektyrczną się wynegocjować, by
płacitibyśmy za energię elekĘczna niższę stawki. Warto z tęgo skorzystać w
porozumieniu tym biorą udział gminy wioĘce. Będae to dotyczyło zasilania
budynków gminnych, przepompowni, oświetlenia ulicznego i wszystkich
obięktów związanyclr z gospodarka komunalną. Nie mamy nic do stracenia, np. w
powiecie Pińczowskim, Kazimierskim ilż takie postępowania zostĄ
przeprowadzone i te ceny sąniższe niż te, które zostają narzuc one przez ZEORK.

Pan Wójt Przemysław Łysak:

-Wspólnie z innyni gminarni stajemy się większym potencjalnym podmiotem do

negocjacji do zawarcia umów.

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuję treść uchwały w sprawie

upowaznienia wójta do za,wucia porozumienia w sprawie wspólnego przygotowania

i przeprowadzenia postępowń o udzielenie zamówień publicznych na zakup energii

elekĘcznej oraz świadczenie usług dysĘbucji energii elektrycznej
W głosowarriu bierze udziŃ 14 Radnych.
Rada Gminy przystępuje do głosowania.
Uchwała zostaje jednogłośnie przyjęta.

Uchwała Nr XIWI56l20l2 stanowi zńącznk do protokołu.
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Ad.5 pkt l0

przewodniczący Rady Gminy pan Grzegorz skiba przekazał głos pani kierownik
Refęratu Budownictwa i Rozwoju Infrastruktury Batbarzę Wołczyk:

Do prac komunalizacyjnych potrzebna nam jest komisja inwentaryzacyjna,

która podpisyrvała będzie karty inwentaryzacyjne i ewentualnię sprawdzała jaki

majątek mamy na stanie.

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba:

Kto ma chęó, kto by chciał uczestrriczyć w tej komisji?

Pan Jan Sikora zgłosił kandydaturę Pana Andrzeja Łakomca ( Pan Łakomiec uryraził
zgodę), PanAndrzej Łakomięc zgłosił kandydaturę Pan Jana Sikory (Pan Jan Sikora

wyraz;i zgodę), Pan Grzegorz Skiba zgłosił kandydaturę Pani Marzeny Jamrożek

(Pani Marzena Jamrożek wyrazlła zgodę), Pan Grzegorz Skiba zgłosił kandydaturę

Pana Stanisława Cedro (Pan Stanisław Cedro nię wyraził zgody), Pan Grzegorz Skiba

zgłosił kandydaturę Pani Anety Dudzik (Pani Aneta Dudzik wyrazlła zgodę), Pan

Grzegorz Skiba zgłosił kandydaturę Pana Stanisława Anioła ( Pan Stanisław Anioł
wyrazlł zgodę)" Pan Jan Sikora oraz Pan Andrzej Łakomiec zrezygnowali
z kandydowania do składu Komisji Inwentaryzacyjnej.
przewodniczący Rady Gminy Grzegorz skiba odczytuje treśó uchwały w sprawie
powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do komunalizacji mienia Grniny
W głosowaniu bięrze ldzial 14 Radnych.
Rada Gmrny przystępuje do głosowania,
Wyniki głosowania;

-1l radnych,,za"
- 0 radnych ,,przeciw"
- 3 radnych,,wstrzymało się"

Uchwała zostaje przyj ęta.

Uchwała Nr XIXll57l20l2 stanowi zńącznk do protokołu.

Ad.5 pkt ll
Zastępca Wójta Pan Paweł Marwicki w skrócie przedstawił sprawozdanie zrealizacli

,,programu wspóĘracy Gminy Górno z organizacjami pozarządowymi i
podmiotami , o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwiętnia 2003 roku o

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2011" zaznlaczając prży

tym,iżw budżecię gminy Gómo na rok 201l zaplanowano dotacje na:

_ la realizację zadeflia publicznego w zakręsie kuttury sztrrki , ochrony dóbr i
dziedzictwa narodowego_ 10 000 zł( ztego przeznaczono 3 000 zł na dotację

ksiązki ,,krzyże,kapliczki i figury przydrożne _ Gmina Górno oraz na dotację

dla Ochotniczej StraZy Pożarnej w Leszczlnach 7 000 zł)

- na realizacj ę zadańa publicznego w zakresie wspierania i upowszechniania

kultury ftzycznej i sportu ( z tej dotacji skorzystała ochotnicza StrażPożarna

\/
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w Górnie - 7 000 zł)

- na realizację zadania publicznego w zakresie wypoczynku dzieci i młodzieży
dotacje otrzymŃy naĘpujące organizacje:Uczniowski Klub Sportowy

Gimnazjum Górno - 7 000 ń, Ochotnicza Strż Pożarna w Woli Jachowej -
8 000 zł, Stowarzyszenie Nauczycieli i Wychowawców w Kielcach _ 20 000 zł

przewodniczący Rady Gminy Grzegorz skiba odczytuje tręść uchwały w sprawie

przyjęcia sprawozdania z rea\izacji ,, Programu współpracy Gminy Górno

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami , o których mowa w art.3 ust.3 ustawy

z Ńa 24 k-i.tniu 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie,

na rok 2011"
W głosowaniu bierzęldzlń 14 Radnych.
Uchwała zostaie przyjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr Xlx/l58l20l2 stanowi zŃącznk do protokoŁu.

Ad6
Zastępca Kierownika Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej Pani Dorota Kwiatek
poinfórmowała, iż na podstawie art.16 a ust.4 u§tawy o pomocy społecznej GoPS
w Górnie dokonuj e oceny zasobów pomocy społecmej w oparciu o analizę lokalnej

sytuacji społecznej i demograficznej. Niniejsza analiza obejmuje lata 2009-20II.
ćop§ *' Górnie udziela najczęściej pomocy społeczrrej osobom dotkniętym

bezrobociem, ubóstwem, niepełnosprawnością rodzinom wielodzietnym,

spełniającym odpowiednie kryterium dochodowę. Pani Dorota Kwiatęk przedstawiła

,Ż.r.góło.. sprawozdanie z dzialalności GOPS w Górnię, sprawozdanie to stanowi

zńącink do protokofu. Podczas w/w prezentacji Przewodniczący Rady Gminy
zapytal:
_czy pani wie, że jest teraz na nagrywana, azy wrńapani zgodę na nagrywanie?

Pan Radny Jan Sikora:

-Panie Przęwodniczący ztozum Pan, żę działalność Gminy jest jawna, naucz Się Pan

tego, ja na początku sesji informowałem , że na$ywam.

Pan Wójt Przemysław Łysak:
_Gops w Górnie pracuje pełną parą. Jestem szczególnię zadowolony z pierwszy raz

zorganizowanych prac społeczno - lżylecznych, czyli nowatorskiego podejścia

szcźególnie do osób najuboższych i wy.typowanie 10 osób najuboższyclr z

największymi poffzebami, zagrożonymi wykluczeniem społecznym, chciałem

podkreślió również, że na ten cel pieniądze dostajemy z zewnątrz,

Ad7
Kięrownik Referatu Geodezji i Ronvoju Infrastruktury Barbara Wołczyk ńożyła
informacje dla Rady Gminy w sprawie nabycia mienia komunalnego połozonego we

wsi Leszczyny. Dla działki tej ( nr 652 o powierzchni 0.0300 ha ) został sporządzony

spis inwentary zacy jny.
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Ad8
Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej :

- Na początku chciałern przeprosic za opóźntetle dostarczenia gazetki

,,Gołoborze". Od ostatniej sesji podpisałem 12 zarządzeń, byĘ to głównie

zar ządzenia dotyczące o dwołania Dlrektorów

30 marca odbyło się zebranie Lokalnej Grupy Dzińania odbyło się
w Gminnym Ośrodku Kultury w Bodzentynie, gdzie omawiane byĘ plany na
przyszłośó, mamy ńożone 4 projekty o dofinansowanie z funduszy unijnych, które
przesĄ weryfikacj ę wstępną

2 kwietnia mieliśmy przyjemność gościć Dyrektora Krajowego Biura
wyborczego pana Adama Michcika rozmailiśmy między innymi o utworzeniu
jednomandatowych okręgów wyborczych do czego obligują nas nowe przepisy.

3 kwietnia Komisja Gospodarki Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego
dokonała objazdu dróg gminnych jak i nowego miejsca pod oczyszczalnię ścieków

3 kwietnia odbyło się spotkanie w lJrzędzie Marszałkowskim w sprawie

ustawy o publiczrrym transporcie zbiorowyrr

11 kwietnia odbyło się spotkanie z soĘsami, omawiany był temat

bezpieczeństwa ptaay, zaproszony zostń Pan Kięrownik Posterunku Dariusz
schibowski oraz pan wojciech skrzyniarz, omawiany był temat likwidacji
Posterunku Policji w Górnie, zebraliśmy podpisy pod petycją w tej sprawie
prosiłbym, aby dzisiaj Radni wypowiedzieli się na ten temat

l1_13 kwietnia stacjonował kolejny raz Cytomamobus przy ośrodku zdrowia w
Górnie, prawie t00 Pan skorzystało ztych bezpłatnychbadń

17 kwietnia w lJrzędzie Gminy Górno odbyło się spotkanie w sprawie
projektów chodników przy drogach powiatowych i wojewódzkich, był pan wróbel i
projektanci, pracaidzie w szybkim tempie

18 kwietnia odbyło się cykliczne zębtanię z Dyrektorami szkół

* 19 kwietnia byłem na potrójnej dyscyplinie finansów w Regionalnej Izbie

Obrachunkowej, komisja odsąliła od wymierzonej kary

19 kwietnia w Zespole Szkół w Bęczkowie odbyło się tzw Akademia
Przedsiębiorczości spotkanie dla gimnazjalistów w jakim kierunku kształcić się, aby

w przyszłości znaleźó pracę

20 kwiętnia w zespole szkolno przedszkolnym cedzynie odbył się konkurs

PiosęŃi Przyro&liczej

20 kwietnia w Woli Jachowej miało miejsce otwarcie Targów Pracy ( 600 ofert

pracy dla beaobotnych) następne gminy na pewno pójdąnaszym śladem bo jest to

duże udogodnięnia dla mieszkńców

20 kwietnia otwafto rodzinne szlaki rowerowe jest to 400 kilomętrów §ch tras,
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ló tras rowerowych , kilka z niclr wiedzię przez teren naszej gminy, są wszelkie
omakowania i uzgodnienia , został wydany folder zawierające te informacjami

2l kwietnia odbyĘ się zawody samorządowców w zawodach piłkarskich w
Daleszycach

22 kwieBla w niedzielę odbyĘ się Targi Agrotrawel, gdzie bardzo ładnie

zaprezentowało się Koło Gospodyn Wiejskich zKrajna

22 kwietnia odbyło się zebranie wiejskie w Woli Jachowej

23 kwietnia odbyło się spotkanie Wójtów i Burmistrzów w Szczęcnie i przede

wszystkim poruszane było wejście w życie nowej ustawy ,,śmieciowej",
Najprawdopodobniej zostanie wydane zarządzenie powohljące Komisję wdrńającą
tąuitawę, będzie to zllłięane z ogromnąilościąpracy np. wydawanie decyzji

25 kwietnia odbyło się spotkanie w BodzenĘnte Zwtązkl Gmin Gór
swiętokrzyskiclr w któryrn jesteśmy, głównym tematem był temat wykupienia
pozyc7ki

2ó kwietnia miało miejsce przedłużenie linli 47, poprawiła się komunikacja,

mamy jednakowo potraktowaną cńą gminę, nie ma dawnych problemów z dawna

pętlą bo ta przy kościęle w Krajnie jest o więle bezpieczrriejsza

27 kwietnia odbył się konkurs ortograrlczny w Radlinie

Juz wpŁynęł oferty na badanie podłoża 8runtowęgo w miejscowości Skorzeszyce,

koszty które nas czekają to około 1.400 ń będzie zrobionę 5 odwięrtów już

skontaktowaliśmy się z właścicielami. powoli się przyzwyczajamy do nowego

regulaminu organizacyjnego, jest to wyjście naprzeciw przede wszystkim
interesantom.

Jężeli chodzi o plany zagospodarowania przestrzennego to pieniądze są

zabeąieczone na te poprawki jak wiemy 4 radnych może wyjść z inicjatywą

uchwiłodawczą , wskazać środki na dofinansowanie, jezeli jest zasadne trzeba to

przegłosować , aLe z tego co wiemy dopiero te plany zostĄ uchwalone, widaó bum

in*.rty"ylny na tych terenach, coś się zaczyna dziać. Na Górno i Bęczków ja tu nie

widzę-siodkow. Są przedsiębiorcy w Górnie i Bęczkowie, którzy w niekórych
miejsiach dotyczących tych terenów chcą zmienić te plany, niektórę gminy są
elastyczne w tym zakresie i wychodzą naprzeciw takim przedsięwzięciom. Zarraty w
moim kierunku związane z planami są bezpodstawne, Jest grono osób którzy
podburzają człowięka, który nie musi się na tyn znać, rysuje się szansa, żeby te
niewielkie zmialy wprowadzić" aja będę dą,zył do tego, żeby tego dokonać.

Jak już wcześniej wspominałem, złożyliśmy 4 wnioski przez LGD, już
pierwszy etap, CAF już przeszedł pierwszą weryfikację, Cyfrowa Szkoła
mówiła Pani Raczyńska.

przesńy
o kórej

/

V
015



Ad9
Interpelacj e i wolnę wnioski:

Zastępca Wójta Pan Paweł Marwicki:

Rozdałęm Pańshłłr ogłoszenia, które należy rozwiesić na tablicach ogłoszeń,
jest to spotkanie informacyjne przygotowane przy wspóĘracy z Świętokrzyskim
Centrum Innowacji i Transferu Technologi, będzie ono pfzeznaczonę dla
przedsiębiorców otaz osób które poprzez zŃożenle działalności gospodarczej chcą
rozwiązać problern własnego bezrobocia. W spotkaniu węzmąnastępującejednostki:

Świętokrzyskie Centrum Innowacji Transferu Technologii Sp. z.o.o., Fundusz
PoZyczkowy Wojewódżwa Świętókrzyskiego Sp. z.o. o., Świętokrzyski Fundusz
Poręczeniowy Sp z o.o, Kielęcki Park Technologiczny.

Pani Anna Wróbel - mieszkanka miejscowości Radlin:

- Nie otrzymałam odpowiedzi na nasze wspólne pismo mieszkańców Bęczkowa
z dnia 20 marca dotyczące prośby wprowadzenia znian do studiurn

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Bęczkóą bo tŃ jest zawsze W tęj

gminie, że na pismo z 2008 roku nie ma odpowiedzi, ta sprawa się ciągnie i ciągnie.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba:

29 marca na sesji Rady Gminy był Pan Gała, zapYalem Pan Gałę, czy ma

upoważnienie do reprezentowarria Pani, szkoda, że Pani nie było na tej sesji, sesja

Rady Gminy jest publiczrą nie mozemy pozwolić sobie na to, że osoba nie jest stroną
i wlpowiada się w danlłn temacie. To co Wójt powiedział, to jest święta racja, że

ktoś was wykorzystuje do jakiś celów, 4 radnych ma inicjatywę uchwałodawczą do
porządku obrad muszą wnięś wniosek, projekt uchwały. Pod tym pismem podpisali
się Pani Dudzik Aneta, Pan Łakomiec Andrzej, Pan Anioł Stanisław i Pan Emil
Machul.

Pan Radny Andrzej Łakomiec:

- Jężęiri Pan Przewodniczący dostał pismo to powinien Pan wnieść to do

porządku obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba:

W przypadku nawet wniosku dotyczącego mojej osoby było, że składa

wniosek grupa radnych i zglasza do porządku obrad.

Pan Radny Jan Sikora:

- Byłem Przewodniczącym 12 Iati jeżeli ńożyła grupa Radnych to nię Radni
z$aszajątylko Przewo&iczący,jest zapis w statucie i w ustawię, porządek obrad

naleĄ do Przewodniczącego Rady, wpływają dokumenty od Wójta od grupy

Radn}ch od Kornisji, to nie jest tak jak Pan tłumaczysz, jeżeli pismo wpĘnęło do

Rady Gminy toś Pan powinien to wprowadzić do porządku obrad i odpowiedzieć na

pismo które wpĘnęło do Rady.

l6
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Zastępca Wójta Pan Paweł Marwicki:

To pismo jest prośbą o wykonanie studium, a Panowie dobrze wiecie bo sami

składaliście wniosek odwołania przewodniczącego, że piszę się wniosęk, podaje się

podstawę prawną to nie jest wniosek uchwałodawczy.

Pan Wójt Przemysław Łysak:

Przecięż pismo składa Pani Anna Wróbel, klóra nie jest Radną pod tym

pismem podpisali się mieszkańcy i Radni, w tym zakresie są ściśle określone

procedury pioszę obronic tęn wniosek, malęźó kwotę w budżecie z których

projektów evrentualnie przesunąć, wy wykorzystujecie §clr Pństwa i nie robicię nic,

ci paRstwo są na kżdej sesji , kroku do przodu nie robicie. Ja nie jestem mściwy nie

zmienię zdania o Ęch ludziach, wiem, że są zmanipulowani i dlatego się tak

zachowują. Abstrahując od moich prywatnych odczuć jako Wójt Gminy postaram się

żeby to doprowadzić do końca.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba:

prośba do pani przewodniczącej komisji Gospodarki komunalnej, Ładu i
porządku publicznego, w ciągu miesiąca wyślemy zawiadomienie o komisji dla

Pństwa.
Pan Radny Stanisław Anioł:

Jak się aobiło zebranie wiejskie odnośnie planu zagospodarowania
przestrzennego na zebranie na 240 mieszkańców przychodziło 15 osób,,tak samo

iń.t*o Gaiowie nie informowali się u sołtysa odnośnie zebrń, plany były

wykladane, byĘ też komisje.

Pani DudzikAnna - mieszkanka Cedzyny:
_Przyszłam zpropozycjąprzękazańa drogi na rzeez gminy, w ,mviązkll ztym, że nie

,ourrry 
^gorpodarowania 

przestrzennego dla miejscowości Cedzyla., dostajemy

odpowiedź, ie gmina nie przejmie naszej drogi, nasza droga jest utwardzona

destruktem z kanalizacja oraz wodą i chcielibyśmy, żeby Rada do tego się

ustosunkowała.

Pani Kierownik Barbara Wołczyk:

-Gmina nię może przejmować dróg, które są drogami wewnętrznymi, gdybyśmy

mieli studium wtedy gmina ma obowiązek jąprzejąć.

Pani Radna Aneta Dudzik:
plan nie mógł przejść w takiej formie jaki był skutkowało to bardzo dużymi

odszkodowaniami jak liczyliśmy było to około l0 mln złotych za budynki, które

miałyby być do w}burzenia. Zwtacam się do Wójta z prośbą i informacją co jest

z odLióręm kanalizacji na drodzę Cedryna - Angelina, czy w tej sprawie jest jakas

wiedza, proszę o zainteresowanie się również brakiem ciągu pieszego do Radlina, na

te chwilę wejście na rondo jest niemożliwe, natomiast ciąg pieszy jest zachowany

tylko do zaliwu, obecnie spaceruje wielę osób. Proszę również pracowników
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interwencyjny ch o oczyszczenie pasa drogowego i tych miejsc przy przystankach.

Pan Radny Andrzej Łakomiec;

Ja chciałbyrn się obecnie odnieść do Pństwa Gałów w sprawie planów
przestrzennego zagospodarowania, mogę ich zaprosić do siebie i jestem gotów

napisaó ten wniosek i jeżrcli kilku Radnych podpisze to wprowadzi się to do porządku

obrad,, trzęba zlikwidować to ,,Gołoborze" i to ,,Echo Dnia" bo Sterta tego lezy a jest

lato i nawet na rozpałkę się nie przyda, nie wiem ile to kosźuje i komu to potrzebne,
pan wójt powiedział o medialności, przecież to pan wykupił to Echo Dnia, żeby
pana tam pokazywali. co do oczyszczalni ścięków, to pani dzwoniła do mnie o

numer do Pana Królickiego bo juz zPanem wywiad przeprowadziła, to Pan musiał
zgłosić. Chwali się Pan o Targi Pracy, które Pal zorganizował co tam było parę

zdjęć, bo moja żona poszukuje pracy około 13 nie było żadnej ofeĄ pracy, to była
taka fikcja. Co do MPK prosiłem, że jak będzię robiony rozkład to żeby się
skontaktować zę mną to bym coś podpowiedział,bardzo bym prosił o zmianę tego

rozkładu. bo mieszkańcy zemszazą, nikomu ten autobus nie pasuje ludzie spóźniają
się do pracy.

Pani Ama Dudzik - mieszkanka Cedryry

Kiedy mniej więcej może powstać projekt zagospodarowania przestrzęnnego

dla miejscowości cedzyna. chodzi również o odśnieżanię tej wymienionej drogi,
przejezdnośc tej drogi jest bardzo dobra, jest oświetlenie.

Pan Wójt Przemysław Łysak:

U Państwa jest trudniejsza sluacja dobrze byłoby maleźć przedsiębiorcę,

który sam pokryję koszty, 4 razy były wykładane te plany, w tym roku nam się nie

uda zrobic dla wszystkich, ale spróbujemy wprowadzić poprawki w tyclr

uzgadnianych projektach, to są Podmąchącice, Radlin, to są Skorzeszyce bo za Em
idą ogromne koszty.

Kierownik ZIJKw Górnie Pan Malek Kitlński:

Ta kanalizacja jest zrobiona fatalnie, jest użytkowana ale jeszcze nie jest

odebrana ze względu naliczne poprawki

Pan Edward Waldon - Sohys miejscowości Podmąchocice:

Chciałęm podziękować Panu Wójtowi za zŃatanie dziur tam przy moście i
prosiłbym żeby pracownicy ten most oczyścili i odmalowali. Może dałoby się
zaintęrweniować u Pana Wójta Masłowa, żeby po drugiej stronie mostu te dziury
połatać bo tam jest tragedia, bo to jest już nię nasza shona.

Pan Wójt Przemysław Łysak:

Chciałem powiedzieć Panu sohysowi z Podmąchocic, że ńożyliśmy ponownie

pismo na dojazdówkę do pól, może w tyn roku się uda bo ta droga jest jedną z
najgorszych.
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Pan Banak-mieszkaniec miej scowości Radlin:

Czy Panshvo mieli spokojne święta, bo ja nie, tęn człowiek który tam jest

sffóżęm do tego się nie nadaje,lzy o11 tam powinien grać , czy pilnować? Proszę
przyjechać komisyjnie i obejrzeć ogrodzenie w jakim jest stanie. Czy tam ktoś był z
gminy, prosiłem żeby ktoś zobaczył jak Ci anirnatorzy dzińają jiik przestrzegany jest

regulamin. Oferta moja jest nadal aktualna niech gmina wykupi dom i ja się stamtąd
wlprowadzam. Czy w dzienniku arrimator zapisał, że ja tul byłem i a,vracałem

uwagę.

Zastępca Wójta Pan Paweł Marwicki:

- Pan Dyrektor poójeżdżanabieżąco w nocy i sprawdza . Ten człowiek, który
jest animatorem nie jest stróżrcm, proszę źrozrrmiec, że boisko już tam jest i nic z nim
nie zrobimy, pisał Pan juZ do MK-u do ministerstwa Sportu i wszyscy Panu
odpowiedzieli, że obiekt ten jest wykonany zgodnie z pĄektem, zgodnie z zasńarni
i tak ma funkcjonowaó. Na Pana wniosęk skóciliśmy zajęcia do godziny 21, co
wrąże się z tym , że ltldzię są oburzeni. Siatki zostały podwyzszonę, zostńy
zasadzonę tam drzewa, my z naszej strony minimalizujemy te uciąliwości jak tylko
się da.

Pan Wójt Przemysław Łysak:

Ja sam miałem wiele telęfonów i rozmów, poniewż korzystający z tego boiska
clrcą wydfużyć zajęcia do 22 godziny, regulamin jest jaki jest, uchwaliła go Rada
Gminy i tylko ona możę go zmlęńć. Z moje1 strony mogę obiecać, że spróbujemy
dopilnować, że by ten regulamin był przestrzegany. Parr animator bardzo się stara,

żeby wszystko odbywało się jak należy,

Chciałbym, aby Radni odnieśli się do tematu likwidacji Posterunku Policji idąc za
przykładem Sohysów złózmy podpisy pod protestem likwidacji na§Zego Postęrunku.

Pan Radny Stanisław Anioł:

Chodzi o oświetlenię, które zglaszałem przed Świętami przyjechała firma,
usunęła awarię a na drugi dzięń zrLów się popsuło i tak jest do dziś, trzeba by może

zmlęnićbezpieczn|k, od drogi na Bęczków do posesji 85.

Pan Tomasz Tofil- sohys rniejscowości Cedąma

- Sprawa doĘcry dojazdówek na S74, tam tylko byĘ one posypane tylko
żwiręm, zdarza się tak że ciągniki tam lgną zęlaszule to było do Dyrekcji Dróg ale

nic w tym kieruŃu nie zostało zrobione.

Pani Barbara Wołczyk-Kierownik Ręferatu Budownictwa i Rozwoju Infiastruktury :

Trzębato do mnie zgłaszać, żebym mogła wystosować odpowiednie pismo do

Generalnej Dyrekcji Dróg.

Pani Radna Marzena Jamrożek:

- Chciałam podziękować Panu Wójtowi za prze&lżeńę linii MPK do Krajna,
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mimo wielu przeszkód a takżę za oświetlenie krzyżówki, która do tej pory była
najbudziej niebezpiecznym miejscem w Krajnie.

Pan Wójt Przernysław Łysak:

- Zauwńyłem, że mamy coraz więcej zgjoszeńjeżeli chodzi o to oświetlenię
uliczne i musimy przeprowadzić rozmowę jakię sąprzyczyny? Jeżeli chodzi o

Krajno to była priorytetowa sprawa w zeszĘm roku zginęło dwóch
mieszkńców, było to bardzo niebezpieczrre miejsce. Udało się przedłuzyć linię
47, sprawiedliwości stało się zadość.

Pan Radny Jan ZieloŃa:
_ po przeczlĄaniu wypowiedzi pana wójta w prasie, że budowa kanalizacji

potrwa kilka lat, to bardzo Pan tą wypowiedzią ludzi w Skorzeszycaclr

uszczęśliwił, co to znacz kilka 1at? To jest 2lata, 5 czy może 15? Z tego co

wiem, że gmina Bieliny już się z przyłącza wycofuje. Inna sprawa, która Pan

poruszył, że Komisja Ładu i Porządku wypowie się w sprawie

Żagospodarowarłia przestrzennego to nie jest w jej kompetencjach i nie wiem

czy pieńądze się na to znajdą to są duże koszty. Komisja Ładu i Porządku nie

węźńie kredl,trr na plany. Zgadzun się z Wójtem, że wszyscy którzy chcieli
wiedziec w sprawie planów byli o Ęm informowani.

Pan Wójt Przemysław Łysak:

Pan mnie źĄę n:ozllmiał, Komisja Ładu i Porządku zajmie się sprawą podejścia

do zmiany planów przesttzennego zagospodarowania w rwiązku z oczekiwaniami,
tendencjami przedsiębiorców, bo może znajdzie się inwestor ze środkami lub nięclr

majdąpieniądze ci którzy twięrdza, że moima wnieść wniosek uchwałodawczy, niech
nie podpuszczająĘlko niech coś zrobią.

Pan Radny Tadeusz Kmieć:

Na nowej drodzę tkz ,,Gościniec'Jest wielka potrzeba Wstawienia znaku ślepej

drogi, poniewńwjeżdżajątrry i nie maja gdzie nawrócić.

Pan Radny Stanisław Cedro:

Na ostatniej sesji prosiłem o samochód żwiru i chyba o Ęm zapomnieliście,
posesja ó2 posesja Pana Stępnia i jeszcze problem lamp na posesjach L21 i 119,

dopiero byĘ naprawiane i już się nie świecą.

PrzEwodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba :

_Dziękuję równięż Panu Wójtowi za oświetlenie krzyżówki i przedłużenie linii 47 do

Krajna,

Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba odczytał treść pro

Posterunku Policji w Gómie, Radni pod odczytanym pismem złożyli
testu likwidacji
podpisy.
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Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad, Pan Przewodniczący zamknął
obrady dziewiętnastej sesji Rady Gminy.

Na tyrn protokół zakoiczono i podpisano.

protokolant
Magdalena Skowron
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